
Sønderholm den 15/2 2018 

Høringssvar angående forslag 1l udmøntning af besparelse i Budget 
2018 vedr. DUS-ledelse 

Skolebestyrelsen og MED-udvalget på Sønderholm Skole har behandlet forslaget 1l besparelse 
på DUS-ledelse. 

Først vil vi pointere, at vi grundlæggende synes, at det er en dårlig idé at spare på ledelses@den. 
Budgetbesparelsen kunne i stedet have været hentet gennem øget forældrebetaling på DUS-
@lbudet. 

Vi finder det meget vanskeligt at forholde os @l det udsendte forslag. Det er ikke tydeligt at se, hvor 
stor en del af pædagogbevillingen, som er @ltænkt ledelses@d. Derfor er det ganske umuligt for os 
at forholde os @l, om besparelsen er stor eller lille, eller hvor stor en procentdel ledelses@den 
sæLes ned med. Ligeledes er det umuligt at sammenligne vores lokale besparelse med de andre 
skolers. Vi mangler tal og udregningsformler. Hvordan er man kommet frem @l de tal, som foreslås 
besparet. Vi er skuffet over det mangelfulde baggrundsmateriale, da vi gerne ville have givet et 
kvalificeret høringssvar. 

Med venlig hilsen 

MED-udvalget og Skolebestyrelsen på Sønderholm Skole 


